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Abstract (en)
The dishwashing machine has an operating container (2) which can be closed by a door (20). In the operating container (2) there is a vent opening
(13) which merges into an outside air duct (14), in which a ventilator (15) is arranged and which opens out freely. In order, in this case, to be able to
remove humid air from the operating container (2) with little effort to improve the drying result at the end of the washing programme, the transition of
the vent opening (13) into the outside air duct (14) is constructed in the manner of a jet pump (17). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Geschirrspülmaschine weist einen durch eine Tür (20) verschließbaren Arbeitsbehälter (2) auf. Im Arbeitsbehälter (2) befindet sich eine
Entlüftungsöffnung (13), die in einen Außenluftkanal (14) übergeht, in welchem ein Ventilator (15) angeordnet ist und welcher frei ausmündet. Um
hierbei mit geringem Aufwand zur Verbesserung des Trocknungsergebnisses am Ende des Spülprogramms feuchte Luft aus dem Arbeitsbehälter (2)
entfernen zu können, ist der Übergang der Entlüftungsöffnung (13) in den Außenluftkanal (14) nach Art einer Strahlpumpe (17) ausgebildet.
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